



HKSEC 2021-22

Fairly Healthy

立即報名參加香港社會企業挑戰賽！

你將有機會與商界、政府和非牟利機構合作，透過營商創造社會價值。

啟動獎金

兩支冠軍隊伍各可獲高達 **HK\$300,000** 的啟動獎金，實踐參賽計劃。

兩支亞軍隊伍可獲獎金高達 **HK\$150,000**。

適時效益獎

參賽隊伍當中，具備最適切對治 2021-22 年當前社會挑戰的營商理念者，可獲得 **HK\$50,000**。

機會

獲選隊伍有機會透過快速途徑參與亞洲及其他地區的比賽。

Join the Hong Kong Social Enterprise Challenge (HKSEC)!

You will have the chance to work with partners from the government, the business sector and NGOs to plan businesses that create social value.

Startup Awards

Two Champion Teams will be offered Startup Awards of up to **HK\$300,000** per team to turn their business ideas into reality. Two Runner-up Teams will receive up to **HK\$150,000** per team.

Timely Impact Award

HK\$50,000 will be given to the team with the business idea that is most relevant in addressing a current challenge of Hong Kong in 2021-22.

Exposures

Selected award winners may enjoy a fast track to pitch in competitions in Asia and regions beyond.

→ **立即行動!** ←
Start making the change NOW!

HKSEC 2021-22 開幕典禮

HKSEC 2021-22 Inauguration Ceremony

享有健康是每個人的基本權利，然而，社會上的各種原因往往導致某些群體不能公平的享有健康。香港中文大學健康公平研究所將於開幕典禮為大家詳細解說。

The enjoyment of health is one of the fundamental rights of every human being. However, various reasons in the society prevent certain groups of people from enjoying health on fair grounds. The CUHK Institute of Health Equity will explain in details at the Inauguration Ceremony.

Date & Time:

18 Sep 2021(Sat) | 14:30 - 17:00

主講嘉賓 Speaker:

香港中文大學健康公平研究所鍾嘉麒博士

Dr. CHUNG Ka Ki Gary, CUHK Institute of Health Equity



主題 Topic:

Be Healthy, be Fair

形式 Format:

Facebook 直播 Live

語言 Language:

粵語和英語 Cantonese & English

活動詳細請[按此](#)

More details please click [here](#)

hksec.hk | facebook.com/hksec

Hong Kong Social Enterprise Challenge (HKSEC) is the first and only inter-collegiate social venture startup competition in Hong Kong. With the aim to promote social innovation, we invite you to apply a creative entrepreneurial approach to solve the pressing social problems. Training and mentorship will be provided to help you bring the idea to life. Registration starts in September this year.

Enquiry: 3943 9525 / 3943 9628 | info@hksec.hk

健康 · 公平

Just · Health